



國立臺灣大學醫學院醫療器材與醫學影像研究所  
誠徵貳名專任教師

一、應徵資格：

- (一)具有教育部認定之國內、外博士學位或醫學系畢業者
- (二)具有人工智慧醫療/遠距醫療、醫療器材或醫學影像相關之教學研究或研發經驗者

二、檢附證件：

- (一)個人履歷表
- (二)學經歷證書影本
- (三)著作目錄
- (四)研發成果
- (五)研究及教學計畫書（以不超過5頁為原則）
- (六)三位推薦人(姓名、職稱、任職單位及聯絡方式)

三、申請期限：即日起至2020年8月31日(星期一)下午5時止(E-mail或紙本形式送達本所)。

四、起聘日期：2021年2月1日(本所可依徵求情況作調整)。

五、收件地址：100233臺北市仁愛路一段1號，臺大醫學院醫療器材與醫學影像研究所辦公室收。

六、聯絡電話：(02)2312-3456 轉 88453，李玉珊小姐

傳 真：(02) 2395-7990；E-mail：yushan@ntu.edu.tw

網 址：<https://www.mc.ntu.edu.tw/mdi/Index.action>

**Faculty Position Opening:  
Institute of Medical Device and Imaging  
National Taiwan University College of Medicine**

Institute of Medical Device and Imaging at National Taiwan University College of Medicine seeks experienced and well-qualified candidates for tenure-track positions. All candidates should be in possession of Ph.D. or M.D. degree, and in disciplines relevant to smart health/ telehealth or medical imaging/medical device.

Qualified applicants are invited to submit:

- 1) Curriculum vitae.
- 2) Copy of diploma or certificates.
- 3) Publication list.
- 4) Statement of accomplishment in research and development.
- 5) Research and teaching proposal, with total page upto five pages.
- 6) Three Referrers, with names, affiliation, title, and contact information.

Application Deadline: Aug. 31, 2020.

Review of applications will commence Sep. 1, 2020, and will continue until the position is filled. Application materials should be either e-mail to the secretary Ms. Lee (yushan@ntu.edu.tw) or posted to Institute of Medical Device and Imaging, College of Medicine, National Taiwan University

No.1, Sec.1., Jen-Ai Rd, Taipei, Taiwan 10051

Phone: +886-2-23123456 ext:88453

Fax: +886-2-2395-7990,

Website:<https://www.mc.ntu.edu.tw/mdi/Index.action>